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Rond de jaarwisseling wordt veel hinder en schade ondervonden van vuurwerk door burgers en 
hulpverleners. En daarnaast ontstaan er ook veelvuldig gevaarlijke situaties. Tevens krijgen wij de 
indruk dat het maatschappelijk draagvlak om vuurwerk te beperken, toeneemt. Zo was er ook tijdens 
de inloopavonden van afgelopen week hier een duidelijke oproep over van een inwoner. 
 
De fractie van D66 heeft daarom de volgende vragen: 
 

1. Is van de afgelopen drie jaarwisselingen gekwantificeerd inzichtelijk in welke mate sprake is 
van:  

a. ziekenhuisopname door vuurwerk 
b. overlastmeldingen die verband houden met vuurwerk 
c. financiële schade openbare ruimte 
d. halt verwijzingen 
e. boetes of andere handhavingsmaatregelen 

2. Is het college van plan om vuurwerkvrije zones in te gaan stellen komende jaarwisseling en 
zo ja welke? Gedacht kan worden aan zones rondom verzorgingshuizen, winkelgebieden, 
plaatsen waar dieren zijn. 

3. Zijn er qua toezicht en handhaving dit jaar nog speciale maatregelen voorzien? 
4. Is het college van plan om een vuurwerkfestival te organiseren of andere activiteiten, 

bijvoorbeeld speciaal gericht op de jeugd? 
5. Heeft het college nog andere plannen om extra aandacht te schenken aan het voorkomen 

van overlast door vuurwerk? Bijvoorbeeld extra communicatie, er zijn gemeentes waar ze 
met vuurwerkbonussen werken, etcetera . 


